
Referat fra generalforsamling i “Grundejerforeningen Søndervig 
Feriepark” den 15. april  2020. 

 
På grund af myndighedernes forbud mod forsamlinger, blev generalforsamlingen afholdt som et online 
møde. Det var der ingen medlemmer der havde protesteret imod.  
Til mødet var 24 medlemmer tilstede, som repræsenterede 26 huse. Derudover havde Claus Bredvig 
modtaget 12 fuldmagter til anvendelse i forbindelse med afstemning om vedtægtsændringerne.  
 

1. Valg af dirigent. 
Grundet at generalforsamlingen blev afholdt som onlinemøde blev Claus Bredvig valgt til dirigent. 
Det var der ingen der havde indvindinger imod. 
Han konstaterede af generalforsamlingen var varslet rettidig efter vedtægterne og derfor lovlig. 
Herefter blev Thomas Hvam Andersen valg som referent. 
 
 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
Formand, Claus Bredvig, afgav beretning, som blev taget til efterretning. 
Beretning vedlagt. 
 
 

3. Aflæggelse af regnskab og gennemgang af budget. 
Claus Bredvig gennemgik regnskab samt budget. Begge vedlagt. 
Generalforsamlingen godkendte regnskabet. 
 
 

4. Fastsættelse af kontingent i 2020. 
Kontingentet for 2020 fastsættes til 9000,-  
 
 

5. Vedtagelse af opløsning af vedligeholdelseskonti. 
På grund at den store udvidelse af Søndervig Feriepark, er det ikke længere mulig at have fælles 
plan for vedligehold af husene. De nuværende vedligeholdelseskonti opløses, dette vil resulterer i 
at nogle husejer for penge tilbage og andre en efterregning. 
Opgørelsen af vedligeholdelseskonti fremgår af vedlagte. 
Generalforsamlingen vedtog bestyrelsens forslag om opløsning af vedligeholdelseskonti. 
 
 
 
 
 
 
 
 



6. Vedtagelse af nye vedtægter. 
Det til medlemmerne udsendte forslag til nye vedtægter blev gennemgået.  
Følgende ændres i de udsendte vedtægter: 
Punkt 3.1.4: Referencen til paragraf ”8.1.5” skal være ”8.1.7” i stedet. 
Punkt 4.5: Der er 2 paragraffer der hedder ”4.5”. Sidste paragraf ændres til ”4.6”. 
Punkt 8.2.1 samt 10.2: Opkrævning af medlemsbidrag ændres til helårlig betaling. 
Punkt 13.1: Afholdelse af generalforsamlingen ændres fra ”senest udgang maj måned”, til ”senest 
udgang april måned” 
Punkt 13.2: Varsling af generalforsamlingen ændres fra to til fire uger. 
 
Med disse ændringer vedtog generalforsamlingen, enstemmig, vedtægtsændringerne.  
 
 
 

7. Rettidigt indkomne forslag fra medlemmerne. 
Der er ikke indkommet nogen forslag. 
 
 

8. Valg af formand. 
På baggrund af de ny vedtagende vedtægter, blev det besluttet af den nye bestyrelse 
konstituerede sig selv. 
 

 

9. Valg af bestyrelsesmedlemmer samt suppleanter. 
Valgt til bestyrelse blev: 
Frede Jepsen (hus 115), Villy Hove (hus 51), Jes Bundgaard (hus 7B), Paw Jensen (hus 23)  
samt Thomas Hvam Andersen (hus 21).  
Frede Jepsen og Paw Jensen blev valgt for en 1 årig periode. Resterende for en 2 årig.  
Som suppleant blev Keld Andersen (hus 103) samt Chalotte Andersen (hus 81) valgt. 
 
Som revisor blev Beierholm Hvide Sande valgt. 
 
 
 

10. Eventuelt. 
Poul Berthelsen forslog et fællesmøde for grundejere til afholdelse i september/oktober hvor man 
kunne stille spørgsmål til Lalandia, nu når det ikke var muligt i forbindelse med denne 
generalforsamling. Den nyvalgte bestyrelse forpligtede sig for at arrangere sådan et møde.   
 
Ole Christensen opretter en Facebookgruppe for hus ejere i Søndervig Feriepark for at muliggøre 
kontakt mellem medlemmerne. 
 
Jens Bo Nielsen (hus 45) havde spørgsmål til fastlæggelsen af stisystemerne om hvorvidt de 
kunne ændres. Der blev forslået af han kunne rette henvendelse til Ringkøbing-Skjerns 
kommunens tekniske forvaltning. 
 
 
Herefter afsluttede Claus Bredvig generalforsamlingen. 



 

 

Referat 
Thomas Hvam Andersen 
 
 
Dirigent:     Formand: 
 
 
 
________________________   ___________________________ 

Claus Bredvig      Claus Bredvig 


